

14 November 2025

14 نوفمبر 2025

**Disclosures and Compliance Section Market
Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبو ظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Results of Meeting of the Board of
Directors Meeting of Orascom
Construction PLC (the company) held on
Thursday 13 November 2025**

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة أوراسكوم كونستراكشون
بي إل سي (الشركة) المنعقد يوم الخميس 13 نوفمبر
2025

We refer to the above matter and write to inform you that the Board of Directors of the Company will hold a meeting physically and via video conference on Thursday, 13 November 2025 at 03:00pm, during which the following resolution were passed:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعاً حضورياً ومن خلال تقنية الحضور عن بعد يوم الخميس الموافق 13 نوفمبر 2025، الساعة 03:00 بعد الظهر، وقرر مجلس الإدارة الموافقة على القرارات التالية:

1. Approving the financial statements of the Company for the financial period ended 30 September 2025, and all relevant data.
2. Replacing **KPMG LLP** with **KPMG Lower Gulf Limited** as independent external auditor of the Company, subject to shareholder approval. The change of legal entity is required as a result of completing the transfer of incorporation of the Company from the DIFC to the ADGM, considering that **KPMG Lower Gulf Limited** is the **KPMG** entity registered with the ADGM.
3. General matters relating to the activities of the Company and its projects.

1. الموافقة على اعتماد القوائم المالية للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2025، وكافة البيانات ذات الصلة.
2. استبدال شركة كي بي ام جي ال ال بي KPMG LLP بشركة كي بي ام جي لور جولف ليمتد KPMG Lower Gulf Limited كمراجع حسابات خارجي مستقل للشركة، مع مراعاة الحصول على موافقة المساهمين في أقرب اجتماع جمعية عامة للمساهمين. ويأتي هذا التغيير في الكيان القانوني نتيجة إتمام نقل تسجيل الشركة من مركز دبي المالي العالمي (DIFC) إلى سوق أبو ظبي العالمي (ADGM)، نظراً لأن شركة كي بي ام جي لور جولف ليمتد KPMG Lower Gulf Limited هي الكيان التابع لشبكة كي بي ام جي KPMG المسجل لدى سوق أبو ظبي العالمي.
3. مسائل عامة متعلقة بأعمال الشركة ومشاريعها.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Osama Bishai
Chief Executive Officer

أسامة بشاي
الرئيس التنفيذي

Copy to: Securities and Commodities Authority
(SCA)

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع